
VERSLAG 
Verslag ouderraad 

Basisschool De Sportschool Gentbrugge 

Datum | tijd 19/11/2018 20u  

Aanwezig 

Aanwezig: Delfien (vz. i.a.), Eva (vz. i.a.), Freekje, Steven, Sacha, Ellen, Ilse, Tineke, Wim G.  

Schoolteam: Anita, Jamina  

Verontschuldigd: Jo Luyssaert, Evert Teerlinck, Nele, Elke, Dominiek, Davinia, juf Ruth 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Verslag vorig overleg:  

https://drive.google.com/file/d/1oAvRLRY5FXsSTvCHTQkdEMbJ9qG8Trma/view?usp=sharing  

 

● Stand van zaken actiepunten vorige vergadering 

o MOS: opladen laatste versie plan op de website 

▪ Nog niet opgenomen. Mos-werkgroep geeft door wat op de website kan komen. Anita plaatst het er op.  

o Communicatie:  

▪ Doorgeven foto en aanvullen document mbt voorstelling leden ouderraad (Ellen en Freekje): OK – zie verder.  

▪ Nakijken datum i.v.m. infoavond cyberpesten – zie verder  

o Mobiliteit: aankoop 6 extra helmen (Eva): OK  

Nieuw format van verslag. Doel: standaardverslag i.f.v. wisselend voorzitterschap.  

Eventuele suggesties of aanvullingen graag doorgeven.  

 

 

 

 

https://drive.google.com/file/d/1oAvRLRY5FXsSTvCHTQkdEMbJ9qG8Trma/view?usp=sharing
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Budget 

● Financieel overzicht werd toegelicht.  

● Overschrijving ten voordele van MOS. 

o Dit is een overschot van lentefeest van vorig jaar (kinderen die nu in L2 zitten) en er is beslist door de ouders om dit te schenken aan de 

speelplaats.  

Agendapunten 

1. Mededelingen uit de werkgroepen 

 

Werkgroep Mededelingen Actiepunten  

Werkgroep Communicatie   Voorstel inhoud van online folder:  

https://docs.google.com/document/d/1D4BJGd78vsbzKdkYoNajK3m

idI2UNLblx89XPs8UnTY/edit?usp=sharing  

Aantal leden hebben dit al aangevuld.  

 

 

Infoavond cyberpesten: er werd contact gelegd met een agent die 

opgeleid is door Child focus. Hij is bereid om een lesmoment in de 

derde graad te voorziet en een infoavond voor de ouders, dit laatste 

kan voor iedereen, dus niet enkel voor 3de graad.  

Blijkbaar is cyberpesten iets dat heel vaak voorkomt en krijgt de 

politie ism childfocus de opdracht om preventief hierrond te 

werken. Hij geeft concrete tips en maakt het thema bespreekbaar 

met kinderen. Hij contacteert alle scholen in zijn regio met dit 

aanbod. Het hele aanbod is gratis.  

Sint Gregorius heeft reeds 2 maal een les georganiseerd voor de 

kinderen van de 3de graad.  

 

Idee voor een andere thema-avond: gamen en gameverslaving, rol 

ouders in opnemen van huiswerk.  

 

Ontbrekende info nog aan te vullen + foto. 

Layouten 

Uithangen in gang Kleuters en infobord lager.  

 

 

 

Organisatie infoavond: datum vastleggen in 

voorjaar (maart/april).   

Informeren om dit samen te organiseren met Sint 

Gregorius (Anita) 

Opmaak flyer en verder verspreiden in de 

Sportschool en in Sint Gregorius. 

 

 

 

 

 

 

Nadenken over thema’s voor volgend jaar.  

https://docs.google.com/document/d/1D4BJGd78vsbzKdkYoNajK3midI2UNLblx89XPs8UnTY/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1D4BJGd78vsbzKdkYoNajK3midI2UNLblx89XPs8UnTY/edit?usp=sharing
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Werkgroep MOS 1 offerte ontvangen voor de realisatie van de speelheuvel van het 

lager.  

Stad Gent liet weten dat zij gezien de aanwezigheid van de 

stellingen niet het noodzakelijk herstel van de riolering kunnen 

uitvoeren. Dit kan pas ten vroegste na de werken (februari).  

Er werd gekozen voor de bouw van een aantal zitplatforms rond de 

bomen - aankoop hout op korte termijn met subsidie pimp je 

speelplaats.  

 

Er zal een brief verstuurd worden naar Stad Gent waarbij wordt 

aangedrongen op een gecoördineerde aanpak – Anita heeft die reeds 

overgemaakt aan Ann Friché.  

Dossier aquafinprijs (operatie perforatie) ingediend.  

Verkoop kerstkaartjes loopt. Wie wil verkopen in zijn straat/buurt?  

 

Vervolg nieuwe kaartjes (geen kerstkaartjes meer). Rond allerlei 

thema’s. Streven om tegen Kidsbazar 2019 de verkoop te starten.  

Kunnen op verschillende momenten verkocht worden bv. 

schoolontbijt en grootouderfeest.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De mail naar Stad Gent wordt verstuurd vanuit 

de ouderraad en de schoolraad.  

Correcte brief wordt overgemaakt aan Sacha en 

Steven zodra die klaar is.  

 

 

Anita bespreek dit met schoolteam.  

Werkgroep Mobiliteit Helmen zijn onder dit budget aangekocht. .  

Restbudget nog in te zetten: fietsherstelinitiatie (velovelo) voor 

kinderfietsen voor de kinderen van 5 en 6de leerjaar.   

 

 

Contactgegevens van Velovelo worden 

overgemaakt aan Anita.  

 

Werkgroep Schoolontbijt Evaluatie ontbijt:  

Terug meer opbrengst. Aankoop producten was wel duurder.  

Potluck was een groot succes.  

Meer helpende handen nodig gehad. Afwasmachine deed het niet 

opperbest. Volgend jaar op voorhand na te vragen hoe de 

afwasmachine werkt. Ook nog wat extra helpende handen zijn 

volgend jaar nodig op de dag zelf 

Penningmeester zou volgend jaar beter opnieuw de ontvangsten 

doen. Opstelling moet anders.  

Juf Ellen heeft heel veel geholpen. Waarvoor dank!!  
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Werkgroep Wijnactie  Klaas De Boeck trekt de WG, folder is verspreid, eerste bestellingen 

zijn binnen (deadline: zo 9/12),  

vr 16/11 wijnbar op kidsbazaar – volgende jaar worden geen extra 

sappen meer besteld door de bar van de school. De school zal 

dezelfde sappen verkopen.  

 

 

Werkgroep Kidsfuif Kidsfuif gaat door op 23/03 

Eerste vergadering gehouden, thema is bepaald. 

Vraag i.v.m. nieuwe ramen: wat met verduistering turnzaal? Anita 

bekijkt de mogelijkheid om gordijnen te voorzien.   

Bestelling Stad is in orde (Sarah)  

Aantal nieuwe mensen die meewerken voor decor, muziek en 

muziekgroep.  

 

Bestelling Provincie moet nog gebeuren 

(werkgroep) 

 

Anita bekijkt de mogelijkheden voor 

verduistering van de turnzaal.  

 

Werkgroep Sportbal Geen nieuws  

Suggestie: Aantal ouders zijn ook DJ. Mogelijks kunnen zij bevraagd 

worden om te draaien.  

 

Werkgroep QUIZ Geen nieuws  

Werkgroep IT @desportschool.be-adressen zijn niet meer geldig (tot aug 2019 krijgt 

men wel nog een automatisch antwoord dat het adres niet meer 

bestaat)  

 

Ter info:  

● Groupspaces: enkel om te mailen voor ouderraad en Mos. De 

andere groepen mailen met de gewone adressen. Voor 

activiteiten kan een adres aangemaakt worden bij 

bijvoorbeeld gmail.  

● Google-drive map: archief van de ouderraad en om 

documenten te delen  

● Staat nog op oude website: Online - formulieren bv. voor 

ontbijt, quiz en wijnactie. Hiervoor moet nog een oplossing 

gevonden worden.  

 

Er wordt beslist om de website van de sportschool te behouden voor 
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de komende 5 jaar in functie van gebruiksvriendelijkheid voor 

mailinggroepen en online-formulieren. Hierdoor worden de 

groepspaces toch niet verder gebruikt.  

 

Wim bekijkt de kostprijs en de mogelijkheden 

om de sportschool pagina te behouden in functie 

van mailadressen en online-formulieren.  

Andere  Schoolfoto’s:  

Er zullen geen individuele foto’s en foto’s broer/zus meer genomen 

worden.   

De klasfoto’s blijven wel.  

 

Kriebelteam:  

Er wordt nog versterking gezocht. Wie wil hier helpen?  

De laatste keer waren er opmerkelijk minder kinderen met luizen.  

Er waren voor het eerst veel luizenvrije klassen.  

 

 

 

2. Mededelingen vanuit school 

 

● Kidsbazaar: veel meer kraampjes, grote opkomst, dessertenbuffet en rode neuzen goed verkocht.  

 

3. Mededelingen vanuit de Schoolraad 

 

● Zorgvisie/ondersteuningsnetwerk: Anita licht schema toe m.b.t. ondersteuning in de school, CLB, Pedagogische begeleidingsdienst 

(SOG),Ondersteuningsnetwerk Gent.  Visie over zorg is door de school herschreven.  

● Nascholingsbeleid: Coöperatieve werkvormen binnen sociaal-emotioneel leren, Extra muzische vorming (samenwerking kunstacademie 

Hamme), verschillende vormingen worden gevolgd door leerkrachten.  

● Populatie. Het aantal leerlingen blijft stabiel. Vanaf derde leerjaar is er een lichte daling (cfr. mensen die verhuizen). Er is een diverser publiek 

bij de kleuters. School zit wel nog onder de grens die moet gehaald worden (SES-leerlingen). 

● Lestijdenpakket: wijzigingen: Juf Chantal is terug fulltime gaan werken. Meester Stijn werkt hierdoor minder.  

● Schoolreglement stad Gent is aangepast.  

 

4. Varia 
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Topic Vraag Actiepunten  

Kindercontact Gebeurt in L3: is dit iets wat in alle klassen gebeurt of kan 

gebeuren? 

 

Het gebeurt in alle klassen. Elke leerkracht doet dit op zijn manier. Soms 

met losse gesprekken, soms met opvolgingsdocumenten. Dit vraagt een 

tijdsinvestering van de leerkrachten.  

 

 

Maandelijks thema Op eerste schooldag werd aangekondigd dat er een maandelijkse 

focus of thema zou zijn, bijv. in september complimentjes. Gaat dit 

nog door? Zijn er andere thema’s?  

 

De thema’s zullen in een volgende nieuwsflash worden opgenomen.  

Deze hangen ook op in de traphallen van het lager.  

 

Communicatie m.b.t. maandthema’s.  

Sociaal-emotioneel leren Is er nog een focus op sociaal-emotioneel leren, zoals vorig jaar? 

 

Er wordt nog steeds gewerkt aan een thema per maand.  

School heeft hierrond een visie uitgewerkt. Dit zal verspreid worden in een 

volgend nieuwsoverzicht.  

 

 

Communicatie mbt visie sociaal 

emotioneel leren.  

Sportkompas Zou dit interessant kunnen zijn voor de Sportschool om aan te 

vragen? Zie www.sportkompas.be  

 

Is te duur om per kind te doen. Is eigenlijk een vragenlijst en testen.  

De school kiest voor het aanbieden van sportsnacks en binnen de lestijden 

worden zoveel mogelijk sporten aangeboden.  

 

 

 

vraag vanuit ouders: startuur 

‘s ochtends  

verwarrend belsignaal ‘s ochtends: de bel gaat niet meer of op 

vroegere tijdstippen? Is er iets gewijzigd?  

 

De schoolbel is niet meer goed afgesteld.  

 

Anita vraagt nog eens om de bel 

opnieuw in te stellen.  

Afsluitende drink/etentje: 

Wie?  

 

Wie wil hier eens over denken?  

 

Delfien denkt na over een mogelijk 

http://www.sportkompas.be/
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 voorstel. Wie wil haar helpen?  

 

+ bedanking Annick als uittredend lid 

Steven koopt een cadeaubon.  

 

 

Opvolgpunten voor volgende vergadering 

● Werkgroep communicatie  

o Online folder verder invullen (iedereen)  

o Infoavond cyberpesten 

▪ datum vastleggen in voorjaar (maart/april) (WG Communicatie)  

▪ Informeren om dit samen te organiseren met Sint Gregorius (Anita) 

▪ Opmaak flyer en verder verspreiden in de Sportschool en in Sint Gregorius (WG Communicatie) 

● Werkgroep MOS  

o Doorgeven informatie voor op de website aan Anita. (WG Mos) 

o Afwerken van brief en versturen naar Stad Gent (WG Mos en Sache en Steven)  

o Aftoetsen idee kaartjes met schoolteam (Anita) 

● Werkgroep Mobiliteit  

o Contactgegevens van Velovelo worden overgemaakt aan Anita. (WG Mobiliteit) 

● Werkgroep Kidsfuif 

o Bestelling Provincie moet nog gebeuren (werkgroep) 

o De mogelijkheden voor verduistering van de turnzaal bekijken (Anita)  

● Werkgroep ICT  

o Wim bekijkt de kostprijs en de mogelijkheden om de sportschool pagina te behouden in functie van mailadressen en online-formulieren.  

● Nieuwsflash (Anita)  

o Info over maandthema’s en visie sociaal emotioneel leren.  

● Schoolbel  

o opnieuw af te stellen/ na te kijken (Anita) 

● Gezamenlijke activiteit/etentje/drinkje (Delfien en ???) 
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Volgende vergadering 

21 januari 2019, 20h Sportschool  

Voorzitter: Evert en Jo 

25 maart 2019, 20h Sportschool  

Voorzitter: Ellen en Freekje  

20 mei 2019, 20h Sportschool  

Voorzitter : Tinneke en ??????? 

 

 


